
El post de les 9

Música

https://www.pregaria.cat/el-post-de-les-9/musica
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La música ens connecta directament a una experiència vital sense comparació. Un compositor toca una peça, l'enregistra en un
disc. I posteriorment milions de persones poden reproduir-la una vegada i una altra, una generació i una altra, sense límits.
Jesús és el compositor que va tocar LA PEÇA una única vegada. Per l'Esperit, enregistrada i difosa en milions de cors. Només
cal pregar en el silenci: connectar els nostres auriculars a la seva música, al seu ritme vital, per tal que cada generació pugui
vibrar amb aquesta experiència única de Déu.

Ens decidirem a reproduir el ritme de Jesús a la nostra vida?
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